
2017年3月31日，萬佛聖城正是春意盎然時節。鄰近七所小學與七座托兒所總共約八百名師生與家長，分兩批

應邀前來參加一年一度的「懷少節」。恰逢萬佛寶懺即將舉行，已有數百位善信自世界各地提前抵達，合計一

千餘人共同歡慶這個節日。
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Over 800 students, teachers and parents from seven elementary schools and seven pre-schools in the vicinity of the City of Ten 
� ousand Buddhas came to celebrate the annual Cherishing Youth Day on March 31, 2017, a day full of the beauty of spring. Since 
the Ten � ousand Buddhas Jeweled Repentance is about to take place, several hundred people had arrived from all over the world, so 
over one thousand people celebrated Cherishing Youth Day together.
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萬佛聖城千人同慶懷少節
Over One Thousand People Celebrate Cherishing Youth Day 
Together at the City of Ten Thousand Buddhas

邵淮 文/譯

Written and Translated by Huai Shao

攤位都準備了上百份材料。這個節日的成功，是義工們辛苦忙碌的成果，而大家

也非常感謝宣公上人。若沒有上人的大願，也就沒有懷少節。

expressed their gratitude to the Venerable Master Hua, since without his great vow, Cherishing 
Youth Day would not have been possible. 


